

# 刑事政策與犯罪防治研究

第38期 2024. 8

## 目 錄

### 專 論

#### 【刑事法學】

論施用毒品犯罪之刑事轉向措施 ——以美國LEAD模式與DTAP模式 為核心.....	李思賢、楊迺軒、陳建璋	1
關於日本受刑人的監所作業制度之 最新修法評析.....	林儕紜	67
跟騷法實施成果分析與法制檢討.....	洪兆承	109
從毒癮犯罪者在精神醫學之本質談其犯罪預防 之保安處分運用.....	郭宇恒	149

### 特 稿

國民法官案件之書證調查 ——以日、美比較法觀點論我國 「綜合證據說明書」之規範與實務.....	林蕙芳	191
---	-----	-----

# Criminal Policies and Crime Prevention

Vol. 38 August 2024

---

## CONTENTS

### Articles

#### Criminal Law

Criminal Justice Diversion Measures for Drug Use Offence – Focus on the LEAD and DTAP Models in the United States <i>Szu-Hsien Lee &amp; Nai-Hsuan Yang &amp; Chien-Wei Chen</i> .....	1
Analysis of the Latest Legislation Regarding Prison Labor Work in Japan <i>Zan-Hong Lin</i> .....	67
Analysis of the Results of the Implementation of the Stalking and Harassment Prevention Act <i>Chao-Cheng Hung</i> .....	109
Discussing the Application of Security Measures for Crime Prevention in Drug-Addicted Offenders from a Psychiatric Perspective <i>Yu-Heng Kuo</i> .....	149

### Special Issues

Documentary Evidence Investigation in Citizen Judge Cases – A Comparative Study from the Legal Perspectives of Japan and the United States on the Regulatory Framework and Practice of Taiwan’s Comprehensive Evidence Description Documents <i>Hui-Fang Lin</i> .....	191
---	-----